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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nagy pénz, kis kézilabda?" 

Tisztelt Dr. Kásler Miklós Miniszter Úr!

Orbán Viktor miniszterelnök úr az olimpia után azt nyilatkozta, hogy következik a számonkérés a
sportban,  azaz  mely  sportág  mire  és  mennyire  hasznosan költötte  el  az  adófizetők  pénzét.  Ezt
valóban fontos lenne tisztán látni, ezért már nagyon várjuk.

Én  most  a  kézilabda  sportágra  vagyok  kíváncsi,  különösen  annak  fényében,  hogy  2011  óta  a
kézilabdába csak TAO-forrásból több mint 200.000.000.000, azaz kettőszázmilliárd forint közpénzt
fordítottak. Elsősorban utánpótlás nevelésre, képzésre.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön, mint a sportért (is) felelős miniszter, feltette-e már azt a kérdést Kocsis Máténak, a Magyar
Kézilabda  Szövetség  elnökének,  hogy  az  általa  vezetett  sportszervezet,  valamint  felügyelt
sportszervezetek mire és mennyire hasznosan költötték el az adófizetők irdatlan sok pénzét? Igen
vagy nem? Amennyiben igen, milyen választ kapott?

Érdemes lenne tudni, mert 2011 óta, a 200 milliárd TAO, plusz egyéb, sok-sok milliárdos állami
juttatásokból  a  női  szakágban  egyetlenegy  éremre  futotta  a  világversenyeken.  Az  elmúlt  évek
eredményeit tekintve az olimpiára 2016-ban ki sem jutott a válogatott, legutóbb, 2021-ben 7. lett. A
világbajnokságokon 2015-ben a 11., 2017-ben a 15., 2019-ben a 14., míg 2021-ben a 10. helyen
zárt. Az Európa-bajnokságokon 2014-ben 6., 2016-ban 12., 2018-ban 7., 2020-ban 10. lett.

Amit láthatunk, az nem más, mint nagy pénz, kis kézilabda.

Fentiekre tekintettel, tisztelettel kérdezem Miniszter Urat:



 
Az  elért  eredmények  jobbak  vagy  rosszabbak  a  Magyar  Kézilabda  Szövetség  sportfejlesztési
koncepciójában foglaltaknál?

Amennyiben nem, az elmúlt 10 évben a felnőtt női kézilabda válogatott eredménytelenségéért ki a
felelős?

Mi a szakmai magyarázata annak, hogy bár Magyarországon jelentős módon javult a kézilabdára
alkalmas létesítmények állapota, valamint a sporteszköz-ellátottság, sokkal többen űzik a sportágat,
és sokkal jobb anyagi körülmények között, mint 10 évvel ezelőtt, mégis minden idők leggyengébb
felnőtt válogatott eredményeit láthatjuk a női mezőnyben?

Min fognak változtatni  a  jövőben? Elérik,  hogy csökkenjen  a  légiósok száma az  első  osztályú
bajnokságban? Belátják végre, mennyire kártékony, amikor politikusok irányítják a sportot?  

Várom megtisztelő válaszát, és drukkolok, hogy a felnőtt férfi válogatottunk kiváló eredményt érjen
el a hazai rendezésű kézilabda Európa-bajnokságon.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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